
Zápis ze schůze výboru SRPDŠ při ZŠ Budišov u Třebíče, z. s. 

  

Místo konání: relaxační učebna ZŠ Budišov   

Datum a čas zahájení: 8. 6. 2021 v 17:00 hod  

Zúčastnění: Veronika Dostálová – předsedkyně, Ivana Karafiátová, Jaroslava Smrčková, Soňa 

Pospíšilová, Vladimíra Mahelová, Barbora Mikysková, Lenka Musilová, Jarmila Ujčíková, Marcela 

Toufarová, Eva Nováčková, Ludmila Jašová, Jana Vostalová  

Omluveni: MUDr. Jana Lieberzeitová 

Host: Mgr. Milan Procházka – ředitel školy 

Průběh schůze výboru SRPDŠ:  

1. Zahájení  

           Schůzi výboru SRPDŠ zahájila jeho předsedkyně paní Veronika Dostálová (dále jen 

„předsedkyně“).   

2. Předsedkyně předložila členům výboru SRPDŠ (dále jen „členové“) výpis z bankovního 

účtu spolku.  

V letošním školním roce byly nakoupeny stavebnice do družiny a SCIO testy. Byl zaplacen 

členský příspěvek do AŠSK (Asociace školních sportovních klubů). Členské příspěvky (100 %) 

jsou vždy vráceny na školní účet a dále asociace přispěla na pořízení rozlišovacích vest 

s logem pro lyžařské kurzy aj. sporty.      

Ve školním roce 2021/2022 se budou příspěvky do SRDPŠ vybírat pouze od žáků prvního 

ročníku.  

 

3. Ředitel školy členům sdělil následující informace: 

 Zhodnocení průběhu distanční výuky a její dopad na žáky. S nelehkou situací se museli 

vyrovnat všechny děti, učitelé a zejména rodiče.  Větší problémy nastaly u žáků 

druhého stupně, kdy žáci mnohdy přistupovali k distanční výuce značně pasívně, což se 

samozřejmě projevuje ve znalostech, žákům chybí „paměťová vazba“. Není vyloučeno, 

že někteří žáci budou dělat opravné zkoušky. 

 

 Z 22 žáků devátého ročníku se 18 hlásilo na maturitní obory, všichni žáci byli přijati.  

 

 Škola řeší dlouhodobý problém s nedostatkem učitelů. Jedná se o celorepublikový 

problém, kdy absolventi pedagogických škol „nenastoupí“ do školství a zároveň mnohdy 

odchází i zkušení pedagogové do jiných oborů. 

 

 V době distanční výuky proběhla on-line školní inspekce, inspektoři byli přítomni 

v některých on-line hodinách.   

 



 Rodičům bude doručen (elektronicky) dotazník. Vedení školy by bylo rádo, aby jej 

vyplnil, co největší počet respondentů (rodičů). Byla zdůrazněna důležitost zpětné vazby 

mezi žáky, učiteli a rodiči.     

 Hygienická opatření ve škole se budou odvíjet dle aktuálních nařízení Vlády ČR, MZ 

a MŠMT. 

 Nesouhlas s vysvědčením: Má-li zákonný zástupce žáka pochybnosti o správnosti 
hodnocení na konci prvního nebo druhého pololetí, může do 3 pracovních dnů ode dne, 
kdy se o hodnocení prokazatelně dozvěděl, nejpozději však do 3 pracovních dnů ode 
dne vydání vysvědčení, požádat ředitele školy o přezkoumání výsledků hodnocení 
žáka. (…) Pokud není dále stanoveno jinak, ředitel školy nebo krajský úřad nařídí 
komisionální přezkoušení žáka, které se koná nejpozději do 14 dnů od doručení žádosti 
nebo v termínu dohodnutém se zákonným zástupcem žáka (dle § 52 odst. 4 zákona č. 
561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném 
vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů). 
 

 Lyžařský výcvik žáků 7. a 8. ročníků by se měl uskutečnit v příštím školním roce 
na Tanvaldském špičáku (Jizerské hory) v období cca začátek února 2022.  

 

 V době „distanční výuky“ byla dokončena rekonstrukce odborných učeben (učebna 
CH/F/Bio, jazyková učebna, cvičná kuchyňka, učebna IT atd.) v hodnotě cca 9 mil. Kč, 
které byly v převážné míře poskytnuty z dotačních programů. Nové vybavení poskytne 
žákům i pedagogům maximální komfort při výuce a možnost kvalitního vzdělávání 
odpovídající současným i budoucím požadavkům.  

 

 Škola dále plánuje zřídit ve volných prostorách u školy cyklistické hřiště pro děti 
(koloběžky, skateboardy atd.). 
 

 V období letních prázdnin se bude ve škole konat Příměstský tábor pro děti z 1. stupně. 
 

 Ze strany ředitele školy byl vznesen požadavek na zjištění názorů rodičů na on-line 
výuku.  

 

 

4. Volba zástupců do školské rady. 

        Do školské rady byly zvoleny za zákonné zástupce nezletilých žáků Barbora Mikysková a 

Soňa Pospíšilová.   

 

5. Diskuse 

 

6. Prohlídka nových učeben. 

  

7. Závěr  

         Předsedkyně poděkovala všem zúčastněným za účast a předložené podněty a ukončila 

jednání v 18:30 hod.   

  

Zapsala: Ludmila Jašová  



Dne 8. 6. 2021 


